
Förslag	  på	  hur	  vi	  ska	  driva	  processen	  
av	  anläggningsfrågan	  i	  Stockholm	  för	  

längdåkningen	  
Av:	  Paula	  Lembke	  



Nuläge	  
•  Alla	  klubbar	  driver	  sin	  anläggningsfråga	  mot	  sin	  
kommun=	  ineffek?vt	  

•  Ostruktur	  och	  massa	  rykten	  
•  Utredning	  finns	  på	  Stockholms	  nivå	  
•  Har	  Stockholm	  skidförbund	  varit	  engagerad?	  
•  Ingen	  transparens	  i	  frågan	  -‐	  ingen	  klubb	  vet	  vad	  status	  
är	  i	  de	  andras	  kommuner	  

•  Avsaknad	  av	  gemensam	  målbild	  för	  Stockholms	  
längdklubbar	  

•  Lågt	  incitament	  för	  klubbarna	  ?ll	  samarbete	  kring	  
större	  tävlingar	  



Övergripande	  process	  

Ta	  fram	  övergripande	  
mål	  år	  1-‐5	  (ansv.	  

Sthlm	  Skidförbund)	  
Samla	  alla	  klubbar	  på	  

möte	  

Utse	  en	  arbetsgrupp.	  
Med	  Sthlm	  

skidförbund	  med	  
LängdkommiQén?	  
Eller	  ny	  grupp?	  

Ta	  fram	  gemensam	  
strategi,	  vem	  som	  gör	  
vad	  på	  kort/lång	  sikt	  

Löpande	  
kommunika?on	  ?ll	  
samtliga	  klubbar	  och	  
?ll	  Sthlm	  skidförbund	  



SyVe	  

•  Få	  mer	  driv	  och	  tyngd	  i	  frågan	  
•  Mer	  pengar	  ?ll	  utvalda	  ini?a?v	  
•  Få	  större	  arenor	  =	  interna?onell	  karaktär	  
•  Jobba	  mer	  fokuserat	  med	  samma	  resurser	  	  
•  Snabbare	  komma	  ?ll	  resultat	  och	  därmed	  
bäQre	  skidförutsäQningar	  för	  Stockholmarna	  

•  Skapa	  trevligt	  samarbete	  mellan	  klubbarna	  


